
 

Αθήνα,  4 Σεπτεμβρίου 2020 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον κ. Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας 

Θέμα: «Πορεία ένταξης στο νόμο για το δομημένο περιβάλλον στο Νομό Ηρακλείου» 

Με τον Ν4495/2017 «Έλεγχος και προστασία του Δομημένου Περιβάλλοντος και άλλες διατάξεις» 

αντιμετωπίστηκαν νομοθετικά χρόνιες ανεπάρκειες προηγούμενων νομοθετικών ρυθμίσεων, 

ανοίγοντας το δρόμο για την τακτοποίηση αυθαίρετων κτισμάτων και την προστασία του 

δομημένου περιβάλλοντος – ζήτημα που απασχολεί μεταξύ άλλων και ιδιαίτερα το Νομό 

Ηρακλείου.   

Επειδή δεν έχουν μέχρι σήμερα δημοσιοποιηθεί πρόσφατα στοιχεία για την πορεία υπαγωγής 

στο νόμο σχετικά με το Νομό Ηρακλείου. 

Επειδή σύμφωνα με το άρθρο 95 του νόμου που μετά από ευρεία διαβούλευση προβλέφθηκε ότι 

το 25% από τα πρόστιμα θα αποδίδεται στην Περιφέρεια για τις δράσεις του Παρατηρητηρίου, το 

25% στον δήμο, και το υπόλοιπο 50% στο Πράσινο Ταμείο για δράσεις περιβαλλοντικού 

ισοζυγίου.  

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

1. Πόσες αιτήσεις υπαγωγής στο νέο νόμο για το δομημένο περιβάλλον έχουν μέχρι 

σήμερα υποβληθεί για το Νομό Ηρακλείου και τι ποσά έχουν εισπραχθεί; 

2. Τι πόσα έχουν αποδοθεί σύμφωνα με το Νόμο σε Περιφέρειες, Δήμους (και 

συγκεκριμένα για Περιφέρεια Κρήτης και Δήμους του Ν. Ηρακλείου) και Πράσινο 

Ταμείο;  

Οι ερωτώντες βουλευτές 

Ηγουμενίδης Νίκος 

Βαρδάκης Σωκράτης 

Μαμουλάκης Χάρης 
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